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	Na hojně navštíveném klubovém večeru 15. září 2014 došlo k dlouho
očekávanému promítnutí filmu Putování po varhanách s Michalem Novenkem, za
účasti všech protagonistů.

Film uvedl jeho tvůrce a režisér, předseda klubu Jaroslav Kolčava krátkým
proslovem, ve kterém seznámil přítomné s průběhem natáčení varhan v jednotlivých
místech, chrámu Matky Boží před Týnem, kostelu sv. Ludmily ve Chvalech, kostelu 
Božského srdce Páně v Hradci Králové, kostelu sv. Anny v Kuklenách, kostelu 
Nejsvětější Trojice ve Smečně, včetně německého Friedenskirche v Ponitz v Německu. 
Zmínil rovněž vynaložené úsilí při styku s církevní administrativou k získání souhlasu s
natáčením. 
Uvedl také, že byl při této příležitosti natočen krátký klip z Týnského chrámu, pro jejich
potřeby v PR.

Poděkoval všem členům filmového štábu, zejména zvukaři Josefu Jíšovi za spolupráci a
aktivní přístup a také za trpělivost své manželce, která ho podpořila při stovkách hodin
práce na filmu. Trochu skromně se zmínil o ocenění Cena Presidenta R8, kterou
obdržel v Pelclově divadle v Rychnově nad Kněžnou od prezidenta soutěže Rychnovská
osmička.

Promítnutí filmu na nové promítací plátno zabezpečil osvědčený promítač Milan
Haškovec. Film byl pozorně sledován a podle dlouhotrvajícího pochvalného potlesku je
možné říci, že se film líbil a byl všemi přítomnými vysoce hodnocen, jak ukázala
následná beseda.

Promítání filmu předcházelo uvedení vtipně natočeného filmu o filmu, který připravil 
MUDr. Dedek. Velmi svižným, srozumitelným způsobem ukázal v komentáři na zákulisí
a postup natáčení filmu v prostředí Týnského chrámu. Jeho práce byla oceněna vřelým
potleskem.



Po promítnutí filmu Putování po varhanách s Michalem Novenkem se rozvinula
přátelská beseda, při níž trpělivě odpovídal profesor Novenko svým vynikajícím
přednesem na otázky přítomných, doplňovaný předsedou Kolčavou a interprety 
Veronikou Zemanovou a Ondřejem Valentou.  
K vynikající náladě přispělo i občerstvení obětavě připravené paní Kolčavovou, za což jí
patří přátelské poděkování.

Závěrem lze říci, že klubový večer 15. září 2014 byl podařený a ukázal, že amatérský
film nemusí být jen práce jednotlivce, jakkoliv významná, ale i kolektivní ve filmovém
štábu, kde se jednotliví členové podílí na celkovém výsledku podle daného scénáře a
vedení autority v podobě režiséra.
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